



# Project Destiny Autumn to Spring

步上光明路 秋季至春季

A Youth Ministry of Boston Chinese Evangelical Church  
波士頓華人佈道會 學生事工

120 Shawmut Avenue  
Boston, MA 02118

Phone: 617-426-5711

Fax: 617-426-0315

E-mail: pdas@bcec.net

Monday, March 30, 2020

Dear PDAS families-

We hope you are well. Previously, we communicated that PDAS would be closed for a minimum of 2 weeks. Due to the ongoing health crisis we are now extending our program closure indefinitely until further notice, or until Boston Public Schools open again.

Please have students join us online at PDAS's Discord Server for community, homework help, and online group activities.

- Link: <https://discord.gg/cYnnxiz>

We hope to reopen as soon as possible but only when it is clearly in the best interests of students, staff, and our wider community.

Note that all church gatherings are currently also suspended or moving to online streaming until further notice, including youth groups and worship services. Please check our church website for updates: [www.bcec.net/coronavirus](http://www.bcec.net/coronavirus)

Sincerely,

Steve Liu  
Director of Project Destiny Ministries  
Boston Chinese Evangelical Church



# Project Destiny Autumn to Spring

步上光明路 秋季至春季

A Youth Ministry of Boston Chinese Evangelical Church  
波士頓華人佈道會 學生事工

120 Shawmut Avenue  
Boston, MA 02118

Phone: 617-426-5711

Fax: 617-426-0315

E-mail: pdas@bcec.net

二零二零年三月三十號

致步上光明路課後班家庭：

祝你們安康。較早前，我們宣布步上光明路課後班將會暫停至少兩週。鑑於現時新冠病毒的疫情，我們決定延長關閉課後班，直至另行通知，或直至波士頓公立學校重開。

請讓學生參與我們課後班的網上 **Discord** 群組，我們將在線上提供功課支援、與學生通訊、和小組活動。

連結：<https://discord.gg/cYnnxjz>

雖然我們盼望能夠早日重開課後班，但我們仍然要為學生、導師、和整個社區的福祉着想。

請注意，目前所有教會活動（包括青少年團契和週日崇拜）亦已經暫停並轉移致網上舉行直至另行通知，歡迎到我們教會的網頁參閱最新資訊：<http://www.bcec.net/zh-hant/coronavirus-tc/>

僅啟

廖志成傳道

步上光明路事工主任

波士頓華人佈道會